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VOORWOORD 
 
 
Meer en meer zichtbaar en hoorbaar krijgt de uitvoering van het VN verdrag 
gestalte binnen onze gemeente. We kregen dit onderwerp op de agenda bij diverse 
politieke partijen bij de gemeenteraadsverkiezing. Het werd ook opgenomen in het 
coalitieakkoord. Nu kunnen we echt aan de slag. 
 
Veel toezeggingen uit vorige jaren werden nagekomen, er werd een begin gemaakt 
met de kwaliteitsimpuls openbare ruimte en weer werd een buurthuis zodanig 
aangepast dat er een toegankelijkheidssticker uitgereikt kon worden. 
 
Overleg met de gemeente staat bij ons bovenaan het lijstje als er gesprekspartners 
nodig zijn voor aanpassing en verbetering. Resultaten daarvan uit het verleden 
geven ons vertrouwen op garanties in de toekomst. 
 
Informatie over de CIGW kunt u altijd terugvinden op onze website: 
http:\\www.cigw.nl. 
 
Uiteraard zijn nieuwe werkgroepleden altijd welkom, er is nog genoeg te doen.  
U mag altijd contact met ons opnemen per telefoon 06-44411545 of  via de mail 
Bestuur@CIGW.nl. 
 
 
Namens het bestuur van de CIGW 
 
Odette Delhij 
 
Voorzitter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.cigw.nl
mailto:Bestuur@CIGW.nl
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VERSLAG SECRETARIS 
 
Samenstelling bestuur: 
 
Per 31 december 2018 bestond het bestuur van de Stichting C.I.G.W. uit de 
volgende personen: 
 
Dagelijks bestuur: 
 
Odette Delhij, voorzitter en lid van de werkgroep BTB/Hulpmiddelen 
Peter Zieck (FNV), secretaris 
Frits Moonen (KBO), penningmeester 
 
Leden: 
 
Miriam Eisink met geleidehond Dora, werkgroep BTB/Hulpmiddelen en 
werkgroep Sport 
Henk Hermsen (FNV), werkgroep BTB/Hulpmiddelen, coördinator werkgroep 
Sport 
 
Adviseur: 
Gerard Wesseling, namens KansPlus. Lid van de WMO raad. 
 
Daarnaast zijn de volgende personen ook actief voor onze stichting: 
  
Joke Braam, lid werkgroep BTB/Hulpmiddelen, beheerder Facebook 
Jan Celissen, lid werkgroep BTB/Hulpmiddelen 
Hennie Donkers, lid werkgroep BTB/Hulpmiddelen 
Joop Ninaber, voorzitter werkgroep BTB/Hulpmiddelen 
Zeger van Woerdekom, webmaster en mailbox beheerder 
De contactpersoon bij de gemeente was Riekie Dibbets. 
 
Het bestuur heeft 4 x vergaderd.  
Onderwerpen die aan de orde zijn geweest zijn o.a.: 
Omgekeerd inzamelen 
Toegankelijkheid en bereikbaarheid van het centrum in Wijchen 
Openbaar toilet centrum 
Brievenbussenbeleid Post nl 
Kwaliteitsimpuls Openbare Ruimte voor mindervaliden 
AVG 
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Oplopende vervoerskosten bejaarden en mindervaliden door AVAN busjes te 
vervangen door opStap busjes 
Subsidieaanvraag 2019 
Ophogen bushaltes voor rolstoelers 
Ongehinderd testdag 
Scootmobieltocht 24-7-2018 
 
Als blijk van waardering voor de geleverde inzet is aan alle leden en 
werkgroepleden een eenvoudige kerstattentie uitgereikt. 
 
Hierna volgen de overzichten van de diverse werkgroepen. 
 
Peter Zieck 
Secretaris 
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WERKGROEP BTB/HULPMIDDELEN in 2018 
 
Het blijft wel moeilijk bij iedereen het VN verdrag inzake rechten van personen 
met een handicap “tussen de oren” te krijgen. Helaas zien veel instanties dit nog 
steeds als blijk van goede wil i.p.v. een verplichting. Maar dat mag de pret niet 
drukken, wij houden iedereen wel bij de les!! In 2018 werden we hierin 
“geholpen” door de landelijke actie van de Ongehinderd app in de week van de 
toegankelijkheid. 
Wijchen had het grootste aantal beoordelingen op 1 dag in deze app. Landelijk 
gezien dus in Wijchen de meeste aandacht voor dit onderwerp. 
 
Positief was het dat er een lift kwam bij de Elst omdat de hellingbaan voor veel 
mensen moeilijk/niet te gebruiken was. Nadeel echter was dat Talis ons advies 
m.b.t. de afmetingen niet serieus heeft genomen waardoor de lift te 
klein/onbruikbaar is voor gebruikers van een groot model scootmobiel. 
 
Zeker was het positief dat de gemeente ons advies vroeg inzake de 
kwaliteitsimpuls aangaande toegankelijkheid en bruikbaarheid van de openbare 
ruimte. Nadeel bleek dat b.v. het weghalen van een voor ons onhandig “zigzag 
hekje” op de Teersmortelweg ook weer de weg letterlijk vrijmaakte voor hard 
rijdende fietsers en scooters.  Dan was het dus weer positief dat dit hekje weer 
teruggeplaatst werd met een voor ons bruikbare doorgang. 
Een groot aantal probleempunten werd inmiddels aangepakt/opgelost. Er is 
financieel geen ruimte om alles aan te pakken, dit zou meer dan €.100.000,= gaan 
kosten maar het begin is in ieder geval gemaakt. 
 
Buurthuis de Oase kreeg de toegankelijkheidssticker. MFA Batenburg staat 
gepland. Ted de Leur houdt ons op de hoogte en kent onze wensen/BTB eisen. 
Tandartspraktijk de Homberg opende haar deuren in de oude apotheek van "Van 
Poppel", hier mochten we keuren en een sticker plakken. 
Ook nog een keer gekeken bij het Mozaïek, misschien zijn er toch nog 
mogelijkheden om voor het hele pand een ITS keurmerk te krijgen?? 
Daar werden onlangs 2 extra MVP’s (Minder Validen Parkeerplaatsen) aangelegd. 
Duidelijk met een bord dat aangeeft dat het voor invaliden is. Alleen kloppen de 

 
Verslag van: 

Werkgroep BTB/Hulpmiddelen 
(Bereikbaarheid, Toegankelijkheid, Bruikbaarheid 

 en Hulpmiddelen) 



 

6 

maten en ligging niet waardoor ze als MVP niet bruikbaar zijn. Dit vinden wij een 
vreemde zaak. Als een parkeerplaats daarvoor bedoeld is moet de uitvoering ook 
daaraan voldoen en dat is niet het geval. 
 
Na de gemeenteraadsverkiezingen kregen we een andere wethouder bij wie wij ons 
hebben voorgesteld tijdens een overleg in Juni. Titus Burgers lijkt ook zeer 
vastberaden het VN verdrag bij iedereen “tussen de oren” te krijgen. Het 
coalitieakkoord geeft ons het vertrouwen dat hem dit gaat lukken. Uiteraard zullen 
wij hem daarbij ondersteunen en/of houden aan dit akkoord.  
Een werkgroep Inclusie werd hiervoor opgestart, de Kick-Off zal begin 2019 
plaatsvinden. Namens de BTB zit Miriam Eisink in deze werkgroep. 
 
Eindelijk, mede n.a.v. een klacht van een blinde bezoeker van het centrum werd er 
door het centrum management en gemeente aandacht gegeven aan het feit dat door 
fout geplaatste fietsen, onderbroken geleidelijnen, reclame-uitingen en andere 
obstakels op straat, het centrum niet bruikbaar en toegankelijk is voor iedereen.  
Hier ligt dus overduidelijk een taak voor de gemeente en wij zullen dit zeker 
blijven volgen. 
 
Ook is er aandacht geweest voor het wel/niet openbare invalidentoilet in de 
passage. In 2008 werd dit “officieel” goedgekeurd door Makkers Unlimited mits 
de bestrating zou worden aangepast. 10 jaar later blijkt echter dat de basis hiervan 
wel goed is maar de ventilatie/hygiëne en de beugel op de deur ontbreken. Ook is 
het niet duidelijk of bij iedereen bekend is dat dit toilet hier is. In de landelijke 
media is steeds meer aandacht voor openbare (invaliden)toiletten, mogelijk kunnen 
we hier ons voordeel mee doen? 
E.e.a. is nog onderwerp van gesprek bij de gemeente en pandeigenaren. We hopen 
op een goede afloop 
 
De gemeenteraadsverkiezingen met voor de eerste keer een stembureau in het 
gemeentehuis verliepen goed. Met Marike Ruiter en Nicole Winkels hebben we dit 
uiteraard geëvalueerd en ook vooruit gekeken naar de verkiezingen voor de 
provinciale staten in 2019. Bijna alle bureaus waren goed in de ogen van de BTB. 
Voor 2019 proberen we ook, volgens het VN verdrag, de laatste in orde te krijgen. 
 
De scootmobielterugkommiddagen werden op andere locaties gehouden. Zo komt 
het letterlijk soms dichter bij de gebruikers. Volgend jaar bekijken we of deze 
middagen gecombineerd kunnen worden met een bijscholing over 
verkeersdeelname/veiligheid. 
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De nieuwe aanbesteding voor hulpmiddelen staat voor 2019 op de planning bij de 
gemeente. Ons werd gevraagd aan te geven aan welke aspecten binnen deze 
aanbesteding extra aandacht gegeven moest worden, daarnaast welke wij graag 
opgenomen zouden zien worden in de nieuwe aanbesteding en ook welke zaken 
wij absoluut wilden behouden. Uiteraard hebben wij ons wensenlijstje ook hier 
doorgegeven. 
 
 
En verder in 2019….. 
 
Blijven we ons mengen in gesprekken/informatieavonden over  
 

· Plannen m.b.t. “Tussen Wijchens Meer en Kasteel” 
· Bouw- en verbouw van diverse projecten 
· Veranderingen in het centrum na komst van de Lidl 
· Bereikbaarheid, Toegankelijkheid en Bruikbaarheid van openbare ruimten 

na uitvoering van de kwaliteitsimpuls. 
· Alles wat op ons pad, binnen ons bereik en t.b.v. onze achterban voorbij 

komt 
· Stimuleren we alles en iedereen om de regels van het VN verdrag toegepast 

te krijgen. 
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JAARVERSLAG WERKGROEP SPORT 2018 
 
 
Leden: 

- Henk Hermsen 
- Miriam Eisink 

Doelstelling: 
- Promoten sport met een beperking 
- Meer bekendheid/netwerken 
- Integreren in reguliere verenigingen 
- Samenwerken met gemeente en reguliere sportverenigingen 
- Toegankelijkheid (gezamenlijk doel) 

 
Acties 
 

· 10 januari 2018 telefonisch contact gehad met trainster Maartje van de 
donderdaggroep van de rolstoelsporters in de Arcus hal. 

 
Inhoud gesprek: 
- wekelijkse sportavond op de donderdag. 
- structureel 9 sporters, lopers met beperking, rolstoelers. 
- elke week een ander programma, kan zijn hockey, basketbal of volleybal e.d. 
- omdat Maartje door andere werkzaamheden een half uur later komt, wordt door 
   een medespeler Maarten, die zelf rolstoelbasketbal uitoefent in Nijmegen het 
   eerste half uur de training verzorgd. 
- nog geen spelers aanwezig met armbeperking op 1 na, te weten halfzijdig 
  verlamd. 
- spelers hebben individueel via de WMO een sportstoel besteld. 
- nu moeten er nog sportstoelen gehuurd worden, echter de huurprijs is gigantisch. 
  hierop heeft de gemeente Wijchen akkoord gegeven dat zij mogen uitkijken naar 
  2e hands sportstoelen op kosten van de gemeente. 
  (Daarnaast is ook advies gegeven contact op te nemen met Welzorg, zij sponsoren 
  nogal eens voor een goed doel; ook eens op marktplaats kijken lijkt verstandig). 
- er is goed contact met Uniek sporten geweest. 
- op de vraag hoe de sporters weten van deze sport is nog niets bekend. Daar weet 
  Jos Migo mogelijk meer van.  
  Daar is nog geen antwoord op gekomen. 
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Meer informatie over rolstoelsport is te vinden op de Facebookpagina van 
Rolstoelsport Arcus of neem contact op met Jos Migo: 
Tel: 06 22042629 E-mail: migojosm190@gmail.com. 
 
Conclusie: 
Sprake is van een Actieve Positieve start. 
Afgesproken is om contact te houden. Bij vragen kunnen mensen ons ook 
benaderen. 
 

· De gemeente Wijchen stimuleert het sporten van senioren en jongeren door 
daarvoor geld te reserveren. 

 
Maar het sporten voor mensen met een beperking wordt niet genoemd. 
Iedereen moet toch mee kunnen doen? 
Mogelijk weet Pascal Jansen hier meer van.  
Wij zullen dit aan hem vragen tijdens de eerstkomende afspraak op 17 januari 2019 
 
Helaas hebben wij geen contact gehad met de gemeente Wijchen . Noch de 
gemeente Wijchen, noch Pascal Jansen hebben gereageerd op onze toegezonden 
mails. 
Mogelijk zou dit te maken kunnen hebben met het feit dat ambtenaren van de 
gemeenten Wijchen en Druten zijn gaan samenwerken in de "Werkorganisatie 
Druten Wijchen". 
 

· Ook zijn wij naar sportwedstrijden voor mensen met een beperking wezen 
kijken. O.a. bij Sportclub Woezik. 

· In Leeuwen naar een Boccia wedstrijd geweest samen met de moeder van 
een jongen uit Wijchen die dit spelletje speelt in Nijmegen om te kijken of 
het echt iets voor hem is. 

· Ook het zwemmen in de Meerval wordt steeds meer door mensen van 
diverse woonvormen uit Wijchen bezocht. 

· Diverse mensen bij Koprol in Nijmegen sporten via hun woonvorm. 

 

 

 

mailto:migojosm190@gmail.com
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Aandachtspunten 2019: 

17 januari 2019 afspraak met Pascal Janssen, met daarin de

- Uitslag onderzoek Dion Bulkens, Stagiair afdeling Samenleving (echter 
inmiddels stageperiode beëindigd)
Doel van het onderzoek: om een algemeen beeld te kunnen schetsen over de 
behoefte om te sporten binnen de doelgroep “mensen met een laag inko
alsmede sporten met een beperking in Wijchen.

- Vergoeding vervoerskosten om te kunnen gaan sporten voor mensen met een 
beperking. 

- Geld reserveren om sporten met een beperking mogelijk
al gebeurt voor de senioren

- Samenwerking met Uniek sporten

Contact houden met diverse sportvereniging
beperking.  

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

17 januari 2019 afspraak met Pascal Janssen, met daarin de vragen: 

Dion Bulkens, Stagiair afdeling Samenleving (echter 
inmiddels stageperiode beëindigd).  
Doel van het onderzoek: om een algemeen beeld te kunnen schetsen over de 
behoefte om te sporten binnen de doelgroep “mensen met een laag inko
alsmede sporten met een beperking in Wijchen. 
Vergoeding vervoerskosten om te kunnen gaan sporten voor mensen met een 

sporten met een beperking mogelijk te maken zoals
al gebeurt voor de senioren. 

Uniek sporten. 

Contact houden met diverse sportverenigingen m.b.t. voortgang sporten met een 

 

Dion Bulkens, Stagiair afdeling Samenleving (echter 

Doel van het onderzoek: om een algemeen beeld te kunnen schetsen over de 
behoefte om te sporten binnen de doelgroep “mensen met een laag inko men” 

Vergoeding vervoerskosten om te kunnen gaan sporten voor mensen met een 

te maken zoals ook 

m.b.t. voortgang sporten met een 
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RELATIE WMO-RAAD 
 
De adviseur van de CIGW verstrekt informatie over de onderwerpen die in de  
Wmo-raad Wijchen besproken worden en omgekeerd neemt hij vragen en 
opmerkingen mee naar de Wmo-raad Wijchen. 
Vanuit het Jaarverslag 2017 kunnen de volgende opmerkingen gemaakt worden.  
Er  waren twee vacatures Deze zijn via een advertentie en sollicitatiegesprekken 
ingevuld.  
De contacten met de CPW worden gecontinueerd. Twee leden hebben regelmatig 
overleg m.b.t. het functioneren van de Sociale wijkteams en krijgen ook gestalte bij 
de gesprekken over de beleidsvoornemens van het college inzake het VN verdrag, 
de inclusieagenda. 
     
De  zoektocht naar een ontmoetingsplek voor senioren in het centrum heeft in 2018 
geen voortgang geboekt. De contacten met de doelgroep, die we onderhielden via 
het  seniorenoverleg, voormalige leden van de opgeheven Seniorenraad,  liepen 
niet naar wens. De Seniorenvereniging Wijchen, voorheen KBO Wijchen, 
verwacht een ontmoetingsplek vergelijkbaar met de Huttenkamp. Het realiseren 
van een ontmoetingsplek voor senioren loopt niet zoals de Wmo-raad Wijchen 
geadviseerd had. De gemeente wil een ontmoetingsplek voor ouderen voor een 
periode van 2 jaar "uitproberen". Daartoe gaat ze een onderzoek doen naar de 
behoeften.  
De Wmo-raad wacht nu af. Stichting “Meer voor mekaar” is door de gemeente 
uitgenodigd zich in te zetten voor het realiseren van de ontmoetingsplek, waarbij 
nieuwe inzichten m.b.t. de tijdsbesteding van senioren aan bod moeten komen. 
 
De Wmo-raad Wijchen was in 2018 gestart met een spreekuur. De spreekuren  
werden geëvalueerd. In 6 spreekuren is in totaal met 19 inwoners gesproken. Dat er 
flyers verspreid waren, merkte men wel aan de opkomst. De meeste bezoekers 
zijn doorgestuurd naar de sociale wijkteams. Voorlopig stopt de Wmo-raad met de 
spreekuren. 
 
Twee leden zijn betrokken bij het denken over hoe in Wijchen de kosten voor het 
doelgroepenvervoer verminderd kunnen worden. In 2019 zal dat meer tijd vergen. 
 
Na de gemeenteraadsverkiezingen heeft de Wmo-raad Wijchen, bij de partijen, 
betrokken bij de collegevorming, punten onder de aandacht gebracht, waarvan zij 
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vond, dat elementen daarvan in het collegeprogramma opgenomen  zouden kunnen 
worden.  
 
Tijdens een studiedag heeft de Wmo-raad Wijchen zich georiënteerd, hoe men wil 
werken in relatie met de achterban.  
We blijven alert op de mogelijkheden om  grip te krijgen op de beleidscyclus van 
de gemeente. De Wmo-raad heeft op de studiedag speerpunten vastgesteld.  
Deze punten worden gelinkt aan onderwerpen uit de begroting.  
 
De Wmo-raad was uitgenodigd deel te nemen aan een gesprek, hoe de 
inclusieagenda aangepakt kan worden. Er gaat een groep geformeerd worden  van  
betrokkenen en belangenvertegenwoordigers. In februari 2019 zal met een Kick-
Off  bijeenkomst informatie gegeven worden hoe de inclusieagenda vorm en 
inhoud gaat krijgen. 
 
27 januari 2019, Gerard Wesseling 
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Financieel overzicht 2018 Stichting CIGW 

INKOMSTEN: 

Deelnemers Scootmobieltocht  €       248,80 
Bijdrage gemeente voorschot subsidie  €       200,00  
Diversen, schenking Vraag & Aanbod  €       500,00  

totaal inkomsten  €       948,80  €      948,80  

UITGAVEN: 
Administratiekosten bank  €       175,15 
Bureaukosten  €       146,62  
Reiskosten  €         15,00  
Materialen, stickers  €           0,00 
Representatiekosten, inclusief attentie   €         82,70  
Scootmobieltocht 2018  €       408,51  
Telefoonkosten plus centraal tel.nr.  €       182,60  
Website  €       242,00  
Diversen  €            0,00  

totaal uitgaven  €    1.252,58   €  1.252,58  

Resultaat 2018  €    -303,78  

Overzicht bankrekening 

saldo bank 1 januari 2018  € 10.659,38 

     Resultaat 2018                                                                             €      -303,78 
 


